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2024.gada 29.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone.   

Pašvaldības darbinieki -  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Jaunatnes lietu speciālistes Zane 

Sniķere un Vita Priževoite, Kultūras darba vadītājs Ēriks Laime-Babris, Izglītības procesu darba 

vadītāja Vera Kļaviņa; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Projektu vadītājs Gints Hermanis. 

Ieinteresētās personas - Monta Ābele-Sedliņa, Mārtiņš Jankovskis, Inese Bērziņa, Inese 

Taraseviča, Aija Āre.  

 

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par bāriņtiesas nodarbināto pārkāpumu 

izvērtēšanu izveidošanu un sastāva apstiprināšanu;  

2. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

realizēšanai;  

3. Atskaite par SIA "Baložu siltums" 2024.gada 2.ceturkšņa budžeta izpildi;  

4. INFORMATĪVI Ziņojums par SIA “Baložu komunālā saimniecība” veikto hokeja laukuma 

būvniecību, piebraucamā ceļa asfaltēšanu un tvertnes līgumu;  

5. Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu;  

6. Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā Ķekavas 

novadā" apstiprināšanu;  

7. Par finansējuma piešķiršanu nojumes-vasaras klases būvniecībai Daugmales pamatskolas 

pirmsskolas grupas “Namiņš” vajadzībām, pārdalot līdzekļus Daugmales pamatskolas 

budžeta tāmē;  

8. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, atsavināšanu;  
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10. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

12. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu;  

13. Par dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

14. PIEBALSOTAIS - Par papildus finansējuma piešķiršanu “Ķekavas vidusskolas sporta halles 

jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvekspertīzes veikšanai;  

15. PIEBALSOTAIS – Par iesnieguma izskatīšanu ievēlēšanai Ētikas komisijā;  

16. INFORMATĪVS- Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā.  

 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumus darba kārtības 

papildināšanai un jautājumu izskatīšanas kārtības grozīšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā - izskatīt kā pēdējo, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā "Par papildus finansējuma piešķiršanu “Ķekavas vidusskolas sporta 

halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvekspertīzes 

veikšanai", 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā "Par iesnieguma izskatīšanu ievēlēšanai Ētikas komisijā", 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Baire aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024.gada 29.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par bāriņtiesas nodarbināto 

pārkāpumu izvērtēšanu izveidošanu un sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:35) 

Baire informē, ka, atbilstoši izmaiņām Bāriņtiesu likumā, pārkāpumus Bāriņtiesas darbā turpmāk 

izskatīs pašvaldības izveidota Ētikas komisija. Iepriekš nebija prasība pēc šādas komisijas, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts par komisijas izveidošanu. Komisija ir ļoti specifiska, Baire pieļauj, 

ka izskatāmo lietu skaits nebūs liels, tomēr šobrīd ir saņemts viens iesniegums, kurš varētu būt šīs 

komisijas kompetencē. Komisijas sastāvā būs pašvaldības darbinieki, kuri rakstiski apliecinājuši 

piekrišanu darboties komisijā, un kuru kompetences atbilst šīs komisijas darba jomai. Materiāliem 

pievienoti pretendentu iesniegumi. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Māris Zelčs, Juris Žilko, Viktorija Baire, Jānis 

Zvaigzne, Andris Vītols, Aigars Vītols, Iveta Dreimane, Inese Jēkabsone, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu sadaļā komisijas locekļa pretendenti Monta Ābele-Sedliņa, Mārtiņš Jankovskis, Inese 

Bērziņa, Inese Taraseviča, Aija Āre iepazīstina ar savām kompetencēm un prezentē argumentus, 

kāpēc piekrituši pretendēt uz šo amatu, pēc prezentācijas komitejas locekļi viņus iztaujā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atbalstīt lēmumprojektu un kandidātus. Virzīt uz domes sēdi, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Lēmuma projektu papildina un Baire aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas par bāriņtiesas nodarbināto pārkāpumu 

izvērtēšanu izveidošanu un sastāva apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa 

pārbūve” realizēšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:44:34) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – sagatavots lēmuma projekts par papildus līdzekļu 

piešķiršanu Pļavniekkalna sākumskolas būvekspertīzei, jo demontējot esošo ēku konstatēts, ka 

esošie mezgli nav tādi, lai uz tiem varētu balstīt jaunās ēkas konstrukciju, kas nozīmē, ka jāveic 

grozījumi būvprojektā un tam nepieciešama būekspertīze, ko arī paredz Ministru kabineta 

noteikumi. Tam arī nepieciešami budžeta līdzekļi. Tālāk Danovska skaidro, no kādiem līdzekļiem 

paredzēts būvekspertīzi finansēt. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Kristīne Danovska, Gints Hermanis, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

realizēšanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Atskaite par SIA "Baložu siltums" 2024.gada 2.ceturkšņa budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:39) 

Kristīne Beņķe ziņo par SIA "Baložu siltums" 2024.gada 2.ceturkšņa budžeta izpildi. 

Jautājumum atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Kristīne Beņķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 
 

4. Ziņojums par BKS veikto hokeja laukuma būvniecību, piebraucamā ceļa 

asfaltēšanu un tvertnes līgumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:58:53) 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks – atbilstoši komitejā lemtajam, pašvaldība pieprasīja no SIA 

“Baložu komunālā saimniecība” skaidrojumu par seguma atjaunošanu hokeja laukumā pie 

garāžām, piebraucamā ceļa asfaltēšanu, kā arī par lietus ūdens kanalizācijas tvertnes pielāgošanu 

ūdens uzkrāšanai un novadīšanai. Tālāk Melnieks stāsta jautājuma vēsturi un notikumus, kas 

saistīti ar šo objektu izveidi. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Edgars Melnieks, Aigars Vītols, Karina Putniņa, 

Dace Cīrule, Valts Variks, Juris Jerums, Juris Žilko.  

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates.   

Debatē Juris Žilko, Karina Putniņa, Juris Žilko otrreiz. 

Debašu laikā Juris Jerums izsaka mutisku deputāta pieprasījumu – izsniegt viņam visu 

dokumentāciju, sākot no iepirkuma dokumentiem, līgumu un beidzot ar maksājuma dokumentiem 

attiecībā uz hokeja bortu iepirkumu, un ja bijuši vairāki, tad par visiem. Un ja bijušas diskusijas 

par to, ka vajadzētu pirkt jaunus bortus, tad arī par to viņš vēlas informāciju, un ja ir bijis kāds 

izvērtējums, vai pirkt jaunus vai lietotus, varbūt bijuši kādi dienesta ziņojumi vai jebkāda cita 

informācija, kas attiektos uz hokeja bortiem. (ierakstā 1:45:00) 

Baire slēdz debates un paziņo, ka jautājums ir izskatīts. 

 

 
 

 

 

 



 

 

5. Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:50:17) 

Par jautājumu ziņo Vita Priževoite – vakardiens Izgītības, kultūras un sporta komitejā izteica 

priekšlikumus labojumiem nolikumā, tie arī ir veikti. Jau kādu laika ir radusies nepieciešamība 

izveidot jauniešu domi, kas bija iekļauts šī gada darba plānā, tāpēc ir sagatavots lēmuma projekts 

un nolikums. Jauniešu domes mērķis ir veicināt jauniešu līdzdalību un personīgo izaugsmi sociālās 

un kultūras norisēs, kā arī iesaistīt jauniešus jaunas politikas veidošanā, lai nodrošinātu vidi, kurā 

diskutē par jauniešiem aktuālām tēmām. Nolikums ietver mērķus, uzdevumus, tiesības un 

pienākumus, sastāvu, struktūru un darba organizāciju. Uz Finanšu komiteju šis jautājums virzīts, 

jo paredzēts, ka nākamā gada Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes budžetā būs paredzēti 

līdzekļi jauniešu domes darbības nodrošināšanai. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Vita Priževoite, Linda Zaķe, Valts Variks, Juris 

Žilko, Zane Sniķere, Māris Zelčs, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika -  

Papildināt (precizēt) nolikumu, nosakot Jauniešu domes pārstāvju deleģēšanu, ievēlēšanu 

vai kādu citu pilnvarojuma mehānismu, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu - viņš balsojumā atturējās, jo, viņaprāt, 

mehānisms ar deleģēšanu ir labs, bet jau pēc jauniešu iesaistes viņi paši varētu nolikumā koriģēt 

šo atlases mehānismu. 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Precizēt lēmumprojektu pēc Finanšu komitejas, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi atbalstīti un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

Sēdē pārtraukums no 16:35 līdz plkst. 16:45 
 

 

6. Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā 

Ķekavas novadā" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:18:25) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – sagatavots lēmuma projekts un saistošie noteikumi par atbalsta 

sniegšanu sporta organizācijām un sportistiem, kā arī veselību veicinošu pasākumu organizēšanā. 

Noteikumi arī nosaka kritērijus un pieprasījumu iesniegšanas kārtību. Pēc būtības saistošie 

noteikumi nemainās atšķirībā no tiem, kuri bija spēkā, un kurus izstrādāja pēc novadu reformas 

visam novadam kopīgus, bet, tā kā jaunais Pašvaldību likums nosaka pārvērtēt visus saistošos 

noteikumus un arī to, ka iepriekš pieņemtie zaudēja spēku šā gada 30 jūnijā, tad sagatavoti jauni 

saistošie noteikumi. Saistošie noteikumi izgāja sabiedrisko apspriešanu no šā gada 29.jūlija līdz 

12.augustam, bet iebildumi vai ierosinājumi nav saņemti. Saistošie noteikumi saskaņoti ar 

speciālistiem, izskatīti Izglītības, kultūras un sporta komitejā un vienbalsīgi atbalstīti. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Dace Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā 

Ķekavas novadā" apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 



 

 

 

7. Par finansējuma piešķiršanu nojumes-vasaras klases būvniecībai Daugmales 

pamatskolas pirmsskolas grupas “Namiņš” vajadzībām  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:22:17) 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks – pagājušajā gadā aktualizējās jautājums par nojumi 

pirmsskolas izglītības iestādē, jo, pārrunājot jautājumu ar vecākiem un pedagogiem, secināts, ka 

ir nepieciešama šāda noēnota vieta gan rotaļām, gan mācībām dažādos laika apstākļos,  un 

jautājums bija vai remontēt esošo nojumi, vai būvēt jaunu. Mācību iestāde pieņēma lēmumu – 

būvēt jaunu nojumi un budžetam tika ieniegts attiecīgs pieprasījums, kuru budžeta komisija 

izvērtēja un līdzekļus piešķīra. Tajā laikā likās, ka ar piešķirto summu pietiks, no kuras daļu 

iztērēja projektam, tomēr pēc iepirkuma veikšanas līdzekļu nepietiek un papildus nepieciešami 

mazliet vairāk par 13 tūkstošiem. Šajā sakarā tika meklēti līdzekļi Daugmales pamatskolas 

budžeta ietvaros un līdzekļi atrasti, bet tam nepieciešams koriģēt budžeta sadaļas. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par finansējuma piešķiršanu nojumes-vasaras klases būvniecībai Daugmales pamatskolas 

pirmsskolas grupas “Namiņš” vajadzībām, pārdalot līdzekļus Daugmales pamatskolas 

budžeta tāmē.”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

8. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:29:47) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – ir saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas atsavināt 

šo zemes vienību. Izskatot jautājumu secināts, ka pašvaldība jau divas reizes mēģināja šo zemes 

gabalu pārdot, bet tas neizdevās, tomēr pašvaldībai nav šķēršļu rīkot atkārtotu izsoli, ja jau 

atradusies persona, kas vēlas zemi iegādāties. Sagatavots lēmuma projekts par zemes gabala 

atsavināšanu, tas ir 1625 kv.m. liels, izsoles sākuma cena noteikta 24180 euro, zeme paredzēta 

apbūvei un izsole norisināsies elektronisko izsoļu vietnē no 16.septembra līdz 16.oktobrim. 

Īpašuma komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

9. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:31:38) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – nākošie četri īpašumi tiks nodoti izsolei atkārtoti ar tiem 

pašiem noteikumiem, jo pirmajā reizē izsoles beidzās bez rezultāta. Zemes gabals ir 1238 

kv.m.liels, arī šis zemes gabals paredzēts apbūvei, izsoles sākuma cena būs 26500 euro. Izsole 

norisināsies tai pašā laikā un vietā, kā iepriekš apskatītajam zemes gabalam. Īpašumu komiteja 

jautājumu atbalstīja. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Vineta Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

10. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:33:51) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – šis ir 10.23 ha liels lauksaimniecības zemes gabals, bet, tā kā 

aļautā izmantošana ir rūpniecība, tad tirgus vērtējums ir 77 tūkstoši, bet izsoles sākuma cena 



 

 

noteikta 77250 euro. Izsole notiks elektonisko izsoļu vietnē no 16.septembra līdz 16.oktobrim. 

Īpašumu komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

11. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:35:20) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – šis ir zemes gabals Ķekavas pagastā, 1.03 ha liels, izsoles 

sākuma cena noteikta 35300 euro. Izsole notiks elektonisko izsoļu vietnē no 16.septembra līdz 

16.oktobrim. Īpašumu komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

12. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:37:20) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – tas ir 2556 kv.m. liels apbūves zemes gabals Baldonē, izsoles 

sākuma cena noteikta 24000 euro. Izsole notiks elektonisko izsoļu vietnē no 16.septembra līdz 

16.oktobrim. Īpašumu komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

13. Par dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:38:37) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – atkārtoti lūgums izskatīt jautājumu par dzīvokļa atsavināšanu. 

Šo jautājumu jau vienu reizi izskatīja Īpašumu un Finanšu komitejās, bet Finanšu komiteja 

atsavināšanu neatbalstīja. Tomēr šajā dzīvoklī jāveic pārāk lieli ieguldījumi, lai tajā varētu 

iemitināt iedzīvotājus. Dzīvoklis atrodas mājā, kurā sanitārais megls bija koplietošanā, bet laika 

gaitā citu dzīvokļu īpašnieki ir izbūvējuši sanitāros mezglus dzīvoklī, bet pašvaldības dzīvoklī šāda 

pārbūve nav veikta, komunikācijas neatrodas blakus dzīvoklim, tāpēc, lai veiktu pārbūvi un 

ierīkotu sanitāro mezglu dzīvoklī, nepieciešami lieli līdzekļi. Īpašumu pārvaldes ieskatā labāk 

līdzekļus ieguldīt to dzīvojamo telpu remontā, kurās jau ir sanitrārās telpas, tāpēc aicina dzīvokli 

atsavināt. Izsoles sākuma cena noteikta 10750 euro un paredzēts virzīt atsavināšanai tai pašā 

laikā, kad iepriekšējos īpašumus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums),  



 

 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

15. Par papildus finansējuma piešķiršanu “Ķekavas vidusskolas sporta halles 

jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvekspertīzes 

veikšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:41:46) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projekts sagtavots, jo summa kas bija paredzēta 

budžetā būvekspertīzes veikšanai nepietiek un nepieciešams papildus finansējums 15000 euro. 

Cenas apjomu nosaka pietiekamais tirgus piedāvājums, tāpēc cena ir lielāka nekā citiem 

objektiem. Objekts ir nozīmīgs, projekts ir pabeigts un tam nepieciešama ekspertīze, lai iesniegtu 

būvvaldē, tāpēc Danovska aicina atbalstīt lēmuma projektu.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks, Kristīne Danovska, Gints Hermanis. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Juris Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par papildus finansējuma piešķiršanu “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves 

būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvekspertīzes veikšanai”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

 

15.  Iesniegums ievēlēšanai Ētikas komisijā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:49:50) 

Baire informē, ka saņemts iesniegums no Jura Žilko, kurā viņš norāda uz Ētikas kodeksa 

pārkāpumiem, jo Ētikas komisijā nav pārstāvētas visas politiskās partijas. 



 

 

Žilko norāda, ka savā iesniegumā skaidri paudis savu viedokli par to, ka neizpildās Ētikas kodeksa 

normas, un lai panāktu, ka tās izpildās, tad viņš vēlas, lai viņu ievēlētu šajā komisijā. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Māris Zelčs, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Karina Putniņa, Valts Variks. 

Debatē Juris Žilko, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Virzīt jautājumu izskatīšanai 2024.gada 5.septembra domes sēdē, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 4 (Aigars Vītols, 

Dace Cīrule, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 4 (Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un viņam ir prieks, ka Ētikas komisijas 

priekšsēdētājs atbalstīja viņa iniciatīvu, bet žēl, ka vairākums šo iniciatīvu neatbalstīja, tāpēc 

jautājums cik ētiski būs šo jautājumu domes sēdē piebalsot, vai nepiebalsot. 

 

 

 

 

 

 

16. Par atbalstu Pasaules latviešu saieta 3x3 rīkošanai Baldonē 2025. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:18:06) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – saņemts iesniegums no biedrības 3x3, kurā tā informē, ka 

paredzēts organizēt saietu Baldones pilsētā, kurā piedalīsies ap 300 dalībniekiem no dažādām 

pasaules valstīm. Šai sakarā viņi lūdz pašvaldībai atļauju izmantot dažādu iestāžu telpas un 

infrastruktūru, kā arī nodrošināt saieta laikā apmaksātu iestāžu personālu un finansējumu 

ekskursiju nodrošināšanai. Lai procesu nodrošinātu, notiek darbs pie sadarbības līguma, jau 

panākta vienošanās ar Baldones vidusskolu, kas iesniegusi nododamo telpu sarakstu un izdevumu 

aprēķinu. Šobrīd notiek pārrunas ar citām iestādēm, kur par rezultātiem tiks ziņots kādā no 

nākamajām komiteju sēdēm. Tad, kad viņi būs skaidrībā ar to, kādas telpas un infrastruktūra 

nepieciešama, un kādas būs izmaksas, tad arī būs zināms, kādi līdzekļi šim saietam jāatvēl no 

pašvaldības 2025.gada budžeta. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Viktorija Baire, Kļaviņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Konceptuāli atbalstīt 3x3 nometnes rīkošanu Baldonē ar telpām, kultūras un sporta 

infrastruktūru, 

Atklāti balsojot   



 

 

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Sēdi slēdz plkst.17:54 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


